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Prima, dank!

Verzonden: woensdag 25 november 2020 08:52

) SEC © ivi;SEC) KEEN iv;IEEE)

)JE @minvws.nl>
Onderwerp: RE: toch hulpvraag- inbreng KNV nota overleg

EEN

Inderdaad goed werk te verdelen, ik zie de QA graag voorbij komen voor akkoard. Mbtje vraag over zorgvervoer in de breedte, kan

je prima even checken bij PDC19, een stukje vh antwoord is:

-  Valys: duidelijke monitoring en continuiteitsafspraken met VWS
- WMO-vervoer is aan gemeenten. Wel oproep continuiteitsafspraken

Op punt van meenemen irt vaccinatie/bonus inderdaad even schakelen met PDC, al vermoed ik dat het antwoord irt de bonus iig

nee is (en dat snap ik ook, anders kun je alle vitale beroepen gaan meenemen).

Vriendelijke groet,

5.1.2e 5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Maatschappelijke Ondersteuning

Parnassusplein 5 | 2511VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

Mobil 06JEREREN
minvws.nl

van:ICESEE0 invvs.0)>
Verzonden: dinsdag 24 november 2020 22:51
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Onderwerp: toch hulpvraag- inbreng KNV nota overleg

Collega’s,

Toch handig om het werk een beetje te verdelen zodat we morgen alle antwoorden klaar hebben:

zou je een Q&A over punt van klantenbarometer kunnen opstellen?. Ik zou zeggen dat we eerst inventariseren wat nodig
is ihkv nieuw projectgroep en dat het nu voorbarig is om vooruitlopend op uitkomst verkenning afspraken te maken over budget
etc. maar misschien heb je andere ideeén.

IEEE we hebben Q&A's over compensatie corona voorbereid. Zou je deze aanvullen met punten over meerkosten en

compensatie gemeenten?

vraag over zorgvervoer is wel heel breed “het zorgvervoer als onderdeel van de gehele zorgketen gezien wordt en

daarmee chauffeurs in het zorgvervoer ook meegenomen worden in beslissingen over het toekennen van zorgbonussen,
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prioritering bij vaccinatie tegen Covid-19 en hen te zien als onderdeel van de categorie cruciale/vitale beroepen.” Ik denk

dat het handig is om voor de beantwoording input te vragen aan COVID-directie of heb je andere ideeén?

Ik check verder hoe het met aanvraag staatssteun staat en ga aan de slag met punt CROW.

Groet

van:INECEECN
Verzonden: dinsdag 24 november 2020 22:05
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Onderwerp: t.i. inbreng KNV nota overleg

Hoi,

Hierbij de link naar de inbreng van KNV voor het nota overleg. Zelf op internet gevonden. Vreemd dat KNV dit niet ook aan ons

heeft gestuurd.
https: //www.knv.nl/knv-stuurt-kamercommissie-vws-inbreng-voor-nota-overleg-over-doelgroepenvervaoer/

Op donderdag 26 november 2020 vindt het notaoverleg plaats waarbij ook aandacht is voor het

doelgroepenvervoer. KNV Zorgvervoer en Taxi brengt in het kader van dit overleg de volgende drie

zaken onder de aandacht van de Kamerleden.

1. De zorgen van zorgvervoerders over de gevolgen van de coronacrisis voor de

continuiteit van het zorgvervoer

2. De mening van de zorgvervoerders over de overheveling van instellingenvervoer
naar zorgverzekeringswet en de gevolgen voor de praktische uitvoering van het

vervoer

3. De noodzaak van extra budget voor de klantenbarometer zorgvervoer en het

expertisecentrum CROW

Ik zal beantwoording morgen samen met Z (zorgvervoer) en IenW (CROW) voorbereiden.


